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《介绍自己的英语作文三篇（带中文）》

介绍自己是一种向他人展示自己的方式,通过自我介绍，可以让大家更好地了解我们，
无论是在学校还是在社会上，介绍自己都是非常有用的融入集体的方式。这里给大家
整理了三篇介绍自己的英语作文，供大家参考。

介绍自己的英语作文一

Hi, everyone! I'm Li Ming, a ninth-grade student who is eager to learn and grow. I have a
passion for literature and enjoy reading various books, especially novels and poems that
inspire me intellectually and emotionally.

In addition to my love for reading, I also take interest in music and sports. Playing the
guitar helps me relax and express my feelings. Meanwhile, swimming and running keep
me fit and enhance my perseverance.

As I enter the crucial year of my junior high school life, I am determined to study hard
and achieve good grades. I believe that with determination, perseverance, and a positive
attitude, I can overcome challenges and realize my dreams.

大家好!我是李明，一名渴望学习和成长的初三学生。我对文学有着浓厚的兴趣，喜欢
阅读各种书籍，尤其是那些能启发我智力和情感的小说和诗歌。

除了热爱阅读，我还对音乐和运动感兴趣。弹吉他帮助我放松并表达我的情感。同时
，游泳和跑步保持了我的健康，并增强了我的毅力。

作为一名即将进入初中生活关键年的学生，我决心努力学习，取得好成绩。我相信，
有了决心、毅力和积极的态度，我能够克服挑战，实现我的梦想。

介绍自己的英语作文二

Hello, everyone! My name is Li Hua, and I am a student in Grade 9. I am an outgoing
and friendly person who loves meeting new people and exploring new things. In my free
time, I enjoy reading books, especially those related to science and history. I am also
passionate about sports, especially basketball, and I often play with my friends after
school. I am determined to work hard in my studies and aim to achieve excellent results.
I believe that through perseverance and hard work, I can achieve my goals.

大家好!我叫李华，是一名九年级的学生。我是一个外向且友好的人，喜欢结识新朋友
和探索新事物。在空闲时间，我喜欢阅读书籍，尤其是与科学和历史相关的书籍。此
外，我对运动也充满热情，尤其是篮球，放学后我经常和朋友们一起打球。我决心努
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力学习，并争取取得优异的成绩。我相信，通过坚持不懈和努力学习，我可以实现自
己的目标。

介绍自己的英语作文三

Hello, my name is Zhang Hua. I am a ninth-grade student who is passionate about
learning and exploring new things. I enjoy reading books, especially those related to
science and history, as they broaden my knowledge and stimulate my curiosity.

In addition to academics, I am also interested in sports and arts. Playing basketball not
only keeps me fit but also helps me learn the importance of teamwork and perseverance.
Drawing and painting allow me to express my creativity and emotions.

As I enter the critical phase of my educational journey, I am determined to work hard
and strive for excellence. I believe that with dedication and perseverance, I can achieve
my goals and dreams.

你好，我叫张华。我是一名对学习和探索新事物充满热情的初三学生。我喜欢阅读书
籍，尤其是那些与科学和历史相关的书籍，因为它们拓宽了我的知识面并激发了我的
好奇心。

除了学术方面，我还对体育和艺术感兴趣。打篮球不仅能让我保持健康，还能让我学
会团队合作和坚持不懈的重要性。绘画和绘画让我能够表达我的创造力和情感。

当我进入我教育旅程的关键阶段时，我决心努力学习，争取优秀。我相信，只要有决
心和毅力，我就能实现我的目标和梦想。
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